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___________________________________________________________________ 

OSNOVNA SINDIKALNA ORGANIZACIJA DIREKCIJE SARAJEVO 

Broj:19-4/14-1 
Sarajevo,23.04.2014.godine 

 

. 

 

ZAPISNIK  
 
 

Sa 2. sastanka Sindikalnog odbora održanog dana 23.04.2014.god srijedu 13:00  
sati, u prostorijama Sindikata na Dolac Malti. 

 
 

Prisutni su:Babić Čečo Ena,Bešlić Jasmin,Detelj Nataša,Đogić Denis,Gušić Nermin 
(za Mehmedagi Sabina),Korić Vasvija,PamukElvedin,Papić Muhamed,Selimović 
Senad, Sijerčić Haris, Smajlović Dževad, Suljović Muhamed, Šeremet Damir, 
Veladžić Dženadin,Trbović Amar, Đidelija Samir. Ukupno 16 što je više od 2/3 od 
ukupnog broja clanova UO OSO DSA. 

 
Prijedlog za dnevni red: 
 

 
1.usvajanje d.reda 
2.Usvajanje zapisnika sa 1 sastanka  
3 Dogovor za skupštinu Sindikata BH Telecoma 
4.razno 
 
 
AD/1: Jednoglasno se usvaja dnevni red 
 
 
 
 
AD/2: Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 1 sastanka 
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AD/3:Predsjednik OSO DSA predlaže da delegati ispred OSO DSA podrže na IV 
redovnoj Skupštini slijedeće: 
 

1. Samira Ibrulja za predsjednika 
2. Hadžić Omera za člana statutarne komisije 
3. Gutošić Kemal nadzorni odbor 

 
 
AD/4: Prijedlog da se za 1. maj podjeli obrok kolegama na radnim mjestima se 
usvaja jednoglasno. Dženadin Veladžić koordinirati organizaciju podjele obroka. 
 
AD/4-1: Haris Smajić informiše IO OSO DSA o nekorektnom radu kolege Sente 
Nenada o duplim uplatama, neplaćanjima, te nepredaji dokumentacije vazano za 
ugovore. Predlaže se da se formira komisija za Sentu Nenada u sastavu: Smajić 
Haris, Kurić Kenan, Sabina Mehmedagić i Korić Emir. Prijedlog usvojen. 
 
AD/4-2:Prijedlog člana OSO DSA Fikreta Hadžića da se za potrebe članova OSO 
DSA a koji idu na nogometne termine participira sa plaćanjem dva termina mjesečno 
usvaja se glasanjem 9 glasova za i 5 glasova protiv . 
 
AD/4-3: Predlaže se da Đogić Denis bude predsjednik Komisije za pružanje pomoći 
članovima OSODSA prilikom realizacije njihovih prava. Jednoglasno se usvaja. 
 
AD/4-4: Prijedlog da se formira odbor za organizaciju  Marša u Srebrenicu u sastavu 
:Senad Selimović, Amar Trbović, Dženadin Veladžić, Sabina Mehmedagić, Muhamed 
Papić i Nataša Detelj. Jednoglasno se usvaja. 
 
AD/4-5: Komisija za pregovore sa Jovankom Ljutaj, a vezano za dugovanja 
imenovane kolegice prema KUP-u i Sindikatu OSODSA  informiše IO da je potrebno 
prikupiti  dokumetaciju potrebnu za potpisivanje Ugovora o osiguranju naplate 
potraživanja – dugovanja, notarski ovjerenog.  
 
AD/4-6:Šeremet Damir informiše vezano za komisiju za pregovore sa UG Prijatelji 
prirode i održane sastanke sa te iznosi konstruktivne prijedloge. 
 
AD/4-7:Zahtjev da se kolegici Rasemi Kosorić  uplati 50% (1409 KM) od ukupnog 
iznosa koji joj je potreban za slušne aparate, jednoglasno se usvaja. 
 
AD/4-8: Predloženi Zahtjev da se stipendira jedno romsko dijete, na osnovu 
pismenog dopisa se ne usvaja iz razloga nepotpune dokumentacije i neosnovanosti 
zahtjeva na koji način se traži stipendiranje 
 
AD/4-9: Zahtjev Zemira Prolaza za kreditiranje kupovine privatnog vozila na način da 
mu se odobri kredit, a da se isti vraća mjesečnim anuitetima, ali bez administrativne 
zabrane na plaću, se ne usvaja. 
 
AD/4-10: Diskutuje se o mlijeku za montere kao sredstva zaštite na radu u cilju 
iznalaženja pravnog uporišta za isto: 
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Zapisnik je sačinjen na osnovu audio zapisa koji se nalazi na CD-u  i pohranjen je u 
arhivi, zajedno sa zapisnikom. 
 
 
  PREDSJEDNIK    OSODSA                                            ZAPISNIČAR 
 
  __________________________                      ___________________________ 
  PAPIĆ MUHAMED                                                          KORIC EMIR 


